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PROTOKÓT. ITR 27 / 04
Z POSIEDZEIVIA KOMTSJI

B U DZETT.I I M I E]V IA KOXI LIIVALI\¡ EG O
14/ dniu I0 lisfopadu 2004 roku.

Kornisja w skladzie wg listy obecnoéci stanowi4cej zalEcnik do

niniejszego protokolt rozpoczg\a obrady o godzinie 11r" wg nastEpuj4cego
porz4dku:

l. Analiza rnaterialów na sesjg.
2. Sprawy ró2ne.
Przewodnrczqay przywital wszystkich zebranych Radnych i przybylych na

posiedzenie goéci: Bunnistrza J. Wo2nlaka, Radcg Prawrl4 UM p. D.

KiwiorskEorazp. BorówkE i p.Zirnocha z Cechu Rzerniosl Róznych.

Na pocz4tku posiedzenia Bunnistrz poprosil Przewodnicz4cego o

rrclzielenie glosu i wprowadzil autopoprawki do Projektu ttcltwaly nr. 12 dt.

Rocznego Programu Wspólpracy . A miatlowicie:
1. Nalezy zachowaó spójnoéó rnipdzy tytulern uchwaly a tytulern

progralnu, dlatego nalely skreSlió ..osobarni prawllymi'-', 3 w to

rniejsce wpisaó ,, podrniotarni prowadz4cymi dzialalnoSó pozytku

publicznego i stowarzy'szerriauri jednostek samorz4dtt
terytorialnego na 2005 rok"

2. w zal4czLriku, w $4 p. 2 1a,1,kreslió ..wspierana bpdzie realizacla
zadan Grniny z zakrestL" i wstarvió ,,okreéla sig jako priorytetowe

zadania z zakesu"
3. $6 ma brzrnieó: ,,...w pierwszel kolejnoSci zadanta. okreSlone jako

priorytetowe i odbywa sip po przeprowadzeniu otwartego konkursu

of-efi, chyba, ze przepisy odrpbne przewidqq inny tryb zlecania ..
4. $9 ,, wykazzadan priorytetowych w roku 2005 o których rnowa $4

tustqp 2 nie stanowi jedynego klyteriurn wspólpracy...". W zdaniu

drugirn wstawió przecinek rnigdzy .,wiarygodnoéó organizacji" a ..
zalolottych celów".

Nirstppnie p. Zincch przedstawil swo1E opinip dotyczqc4 projektu uchwaly.
lrgclkreSlil, ze Ustawa, na którei opiera siQ Uchwala rnór.vi o koniecznoéci
liorrsrrltowania sip z organrzacjarni pozarzadou'.vtni ( a takiej wspólpracy nie

rviclaó). Zapytal teZ, o co chodzi w S I 2. gdzie lest lnowa o ., stosowtle.i
rrchwale".



orgatlizacje muszq byó doinfonnowane ( np w zakresie prograrnów pracy
komisji czy teL tenninów sesii), by rnialy szanse zglaszaó swoje potrzeby.
Pan Borówka zapytat Burtnistrza, kto w grninie zajrnuje sip kontaktarni z
organizacjarni pozarz4dowyrni. Bunnistrz odpowiedzial, 2e p Sekretarz.
Podstunowq4c Przewodniczqcy stwierdzil, 2e ze wszystkich zgloszor-rych
postulatów zasadne na ten czas wydaje rnu sig rozszerzenie $4 p 2
Radrry A. Bialy powiedzial, ze jest to kwestiabardzo istotna i nale|y docenió
f-akt, ze przedstawiciele Cechu nie przyszli po pieni4dze, ale po to, aby nawiqzaó
kontakt. Dlatego radny postawil wniosek I ,, Wnioskt¡p, aby zapraszaó
przedstawicieli organizacli pozarzqdowych na posiedzenia kornisli, jeéli sprawy
dotycz4 sfer ich dzialania" Wniosek nie byl poddawany pod glosowanie

Przewodn icz4cy zarz4dzll p rzerwQ I 2. I 5- 12.20

Ad .  I

Poz. 12.
Uchrvala w sprawie uchwalenia rocznego programu wspólpracy Grniny
Jpdrze.¡ów z organizacjarni pozarz4dowymi, osobarni prawnyrni ijednostkami
orgattizacyjnyrni, októrych rnowa w art.3 ¡"rst. 2 i3 ustawy zdnia 24 kwietnia
2003r. o dzialalnoSci pozytku publicznego i wolontariacie na 2005 rok.

Konr is-ja stawia wniosek :

WNIOSEK I

,, Komisia wnioskuie o rozszerzenie 64 n.2 z ,,Rocznego Programu
Wspólpracv.. " (proiekt ucltwalv nr. I 2t o

- promocja i orgunizucjü v)olontariuÍu
Za:4 Przeciw:0 wstrzym-l
- rozwójprzedsiQbiorczoSci

Za:5 Przeciw:0 |ustrzvm-I

Pot 6
Sprau,ozdanie z pracy Bunnistrza mipdzy ses.jarni.

Radna J. Szreniawa zapytala o p. I l, 16 i 2I I)o wy¡aSnieniach Bunnistrza
Komis ja  uwag n ie  wnios la

Poz.. 8.
lJchw'¿tla w sprawie zrnian w budZecie Miasta i Grniny Jpdrzejów na 2004 rok.



Radny J. Kpdra postawrl wniosek ,, WnioskqQ o zlnianp Komisii
Przeciwalkoholowej i nie kierowanie sip wzglpdami politycznymi". Wniosek nie
byl glosowany, a po wyniktej dyskusji radny zdecydowai sig wycofaÓ swó¡

wniosek.
Na proÉbp radnego P. Srnor4ga Kornisja stawia wniosek:

WNIOSEKII

,,Wniosek o orzekuzunie Srodków z budowv cltodnika ns ogrodzenie boisku w

Skroniowie"
Za-S; p rzeciw-0;Wstrzym.-0
Jednorn yélnie prze glosowany

Komisja wipcej uwag nie wniosla

Poz 9.
Uchwala w sprawie zaci4gnrgcia po2yczki z Wojewódzkiego Fundttsztt

Ochrony Srodowiska i Gospodarki Wodnej w Kielcach na dofinansowanre
inwestyc¡i pn ..Budowa kanalizacli sanitarnej w ulicach Mieszka I i Doiazd rv

Jpdrzeiowie".

Po wylaénieniach Bunnistrza Przewodniczqcy postanowil przeprowadzic
glosowanie nad pozytywnyrn zaopittiowanie projektu uchwaly

Za:4 Pzeciw:  I  WstrzYm: l
Pozytylv n ie zaopiniowana

Komisja wigcej uwag nie wniosla
Poz 10.
Uclrwala w sprawie zrniany uchwaly nr XXIII/234104 z dnia 26 sierpnia 2004r

o wspóldzialaniu z grninarni Spdziszów, Wodzislaw i Slupia Jpdrzelowska u'

sprawie reabzacli wspólnych inu'estycji kotnunalnycli wspólfinansowattych z

Funduszu,. SpójnoSci".
Komis. ja uwag nie wniosla

Poz 11.
IJclrwala w sprawie wyrazenia zgody na nabycie nieruchomoSci na v.ecz
Grniny Jpdrzejów.

Komis. ja uwag nie wniosla

Poz 13.
Uchwala w sprawie przyjpcra Planu Rozwoiu Lokalnego Miasta i  ( i r l t rrrv

Jgdrzejów



Komisja uwag nie wniosla

Ad.2
I . Przewodnicz1cy poprosil o rozwa2enie plantl pracy na rok przyszly.
2. Przewodn iczqcy poprosil Bunnistrza o wyj aSnienie nieporoztunieni a

dotycz4cego handlu na targowicy w dniu I 1 listopada.
3. Odczytal pisrno od dyrekcj i Przedszkola nr I z proÉb4 o dofinansowanie
4. Pisrno sohysa z Brynicy Suchej.
5. Radni podzielili sig swoirni uwagarni dotycz4cyrni nie zaproszenia

wszystkich radnych na spotkanre ze starost4 rv sprawie dróg.
6. Radna J. Szreniawa wnioskowala aby przeznaczyó érodki rta pokrycie

dachr.r w szkole nr. 2
7 . Przewodn iczqcy odczytal Protokól dotyczqcv lnonitoringtr rniasta

Jgdrzejowa.
8. Przewodniczqcy odczylal pisrno paír Równickich o przedltr2enie

dzier2awy.
9. Przewodriczqcy przedstawil pisrno z ZBM.

Posiedzenie zakoriczono o godz. 13.20

l)n¡tr¡kr¡lowala. l' rzewr¡dn iczqc:y K o nt i.tj i lJudzeltt
i Mienia Komunalnegct

Adum Wóicik
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Korino Muckiewicz


